
Delegati predlagali
energetsko kartico

Delegati vseh treh zborov
bežigrajske občinske skupšči-
ne so na novembrskem zase-
danju skupščine pod osrednjo
točko dnevnega reda obravna-
vali in sprejeli analizo uresni-
čevanja resolucije o družbe-
noekonomskem razvoju naše
občine v letošnjih devetih me-
secih, tekoča gospodarska gi-
banja in izkoriščenost proiz-
vodnih zmogljivosti bežigraj-
skega gospodarstva.

O gospodarjenj u po septem-
bru, ki ga analiza ni zajela, pa
je delegatom vseh treh zborov
spregovoril Jurij Zavec, pred-
sednik bežigrajskega izvršne-
ga sveta. Temeljna ugotovitev
za uresničevanje stabilizacije
od konca septembra naprej ne
more mimo dejstva, daje indu-
strijska proizvodnja vse bolj
dinamična in bo ob koncu leta
dosegla 3 odstotno fizično po-
večanje, je začel tovariš Zavec.
Zaposlovanje »rahlo» narašča,
izvozna prizadevanja bežigraj-
skih organizacij združenega
dela pa bodo ob koncu leta
nad načrtovano ravnijo. Prvi
del ukrepov ekonomske stabi-
lizacije - izboljšanje plačilne
bilance in zlasti varčevanje na
področju energije, nas je zalo-
til povsem nepnpravljene. zato
lahko ocenimo, da položaj »od
plina do bencina« le delno ob-
vladujemo, je menil tovariš Za-
vec. Kljub temu lahko ocenirho
izvrSevanje zastavtjenih ciljev,
nalog in politike v resoluciji o
družbenoekonomskem raz-
voju naše občine kot zelo
uspeSno.

Bežigrajsko gospodarstvo je
poslovalo v težjih pogojih kot
republiško, je začel predsed-
nik bežigrajskega izvršnega
sveta primerjavo med rezultati
gospodarjenja naše občine in
republike. Rast celotnega pri-
hodka je bila v republiki 27,4
odstotna, v občini pa 26 od-
stotna. Gospodarstvo naše ob-
čine je poslovalo bolj ekono-
mično kot republiško. V celoti
gledano gospodarstvo naše
občine v devetih mesecih ni

izkoristilo vseh sredstev za
osebne dohdoke, ki bi jih v
skiadu z določili družbenega
dogovora lahko. Izvozna dina-
mika v bežigrajskih organiza-
cijah združenega dela je bi-
stveno ugodnejša kot kaže re-
publiško povprečje. 70 milijo-
nov novih dinarjev izgub v go-
spodarstvu in 30 milijonov v
negospodarstvu sicer pred-
stavlja bistveho poslabšanje v
primerjavi z lanskimi proizvod-
nimi rezultati, ko smo devet-
mesečno poslovanje zaključili
brez izgub. Te letošnje izgube
pa predstavijajo le 1,5 odstot-
ka vseh slovenskih izgub v de-
vetih mesecih letos.

Le na področju kmetijstva in
zaposlovanja ter štipendiranja
letos ne bomo dosegli resolu-
cijsko zastavljenih ciljev. Vpri-
hodnje nas čaka še veliko dela
predvsem na področju izkori-
ščanja notranjih rezerv, ki jih
je tudi v bežigrajskih samou-
pravnih organizacijah in skup-
nostih veliko, kar so pokazala
tokratna skupščinska gradiva
o uspešnosti gospodarjenja in
izkoriščenosti proizvodnih
zmožnosti ter delovnega časa,
je med drugim dejal tovariš Za-
vec.

Prav premik delovnega časa,
ki je povzročil v zadnjem ob-
dobju precej težav v zvezi s
prevozom na delo, otroškim
varstvom, prehrano med de-
\om in dTugih, ki bodo opazne
šele kasneje, je na novembr-
skem zasedanju bežigrajske
skupščine sprožil tudi vrsto
delegatskih vprašanj. Konfe-
renca delegacij iz IMP, tozda
Emond je opozorila, da je pre-
mik delovnega časa na kasnej-
šo uro povzročil številnim de~
lavcev velike težave. Izkazalo
se je, da javni promet - še po-
sebej medkrajevni potniški
promet - na to sploh ni bil pri-
pravljen. Tudi v mestnem pro-
metu so bile in so še zaradi
spremenjenega delovnega ča-
sa nepopisne gneče. »Kaj sta
storila izvršni svet občine in
mesta za odpravo takšnega

stanja in ati ne bi bilo smotrno,
da bi se povrniii na stari delov-
ni čas in se nato naloge lotili
celovito, resno in organizira-
ncf?« so spraševali delegata iz
IMP.

Tudi delegati iz Splošnega
gradbenega podjetja Slovenija
ceste Tehnika, tozd Projekt ne
odobravajo takšnega postop-
ka sprejemanja omenjenih
ukrepov. Menili so, da bi bilo
pravilneje pravočasno odloča-
nje in sprejemanje preko dele-
gatskega sistema, saj so vse
spremembe življenjsko po-
membne za vse delovne Ijudi,
občane in združeno delo. »Sa-
moupravno dogovarjanje in
odločanje izraža višjr kako-
vostni nivo kot pa vse pogoste-
je centralistično odločanje,-
so meniti delegati in pri tem
povsem podprli prizadevanja
za varčevanje in smotrnejšo
porabo bencina, dieselskega
goriva in drugih tekočih goriv
ter električne energije.

Tudi na zboru krajevnih
skupnosti je beseda tekla
predvsem o nedavnem razde-
Ijevanju plinskih kuponov, ki je
bila, po mnenju delegatov, ze-
lo stabo organizirana in je ve-
čino Ijudi, ki se niso panično in
mrzlično zapodili ponje fe prvi
dan, potegnila za nos. »S
kakšno pravico pišejo novinar-
ji, da je padla na izpitu solidar-
nost Ljubljančanov,« je vpra-
šal delegat krajevne skupnosti
Mirana Jarca. »ko pa je vsa
zmeda nastala zaradi slabe or-
ganiziranosti.« »Krivca mora-
mo poiskati,« je menil delegat
krajevne skupnosti Brinje, »ali
na komiteju za energetiko ali
na Plinarni, da ss podobne
stvari v prihodnje ne bi več
zgodile « Delegati zbora kra-
jevnih skupnosti so predlagali,
da bi za vsa gospodinjstva
uvedli posebno energetsko
kartico, na kateri bi bilo za vsa-
ko gospodinjstvo zabeležen
način ogrevanja in kuhanja.
Ponekod v Sloveniji podobno
kartico že poznajo. v


